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Abstract (en)
[origin: FR2680161A1] A valve (6) including a valve body (7) intended to be mounted in a recessed portion (5) on a can (1), a valve rod (12) which
is axially movable in the valve body, and a resilient return device (18) for returning the valve rod to a closing position. The valve (6) is combined
with a gravity-responsive check valve (C) for sealing the outlet of the valve (6) when the container is out of its normal operational position. A micro-
opening (F) is provided in the wall of the valve body (7) for establishing communication between the inner pressurized space of the container (1)
and the area of the valve (6) that is located downstream from the sealing element (21) of the closed check valve (C) to balance pressure across said
sealing element (21).

Abstract (fr)
La valve (6) comprend un corps de valve (7) destiné à être fixé dans une coupelle (5) montée sur le bidon (1), une tige de valve (12) mobile
axialement dans le corps de valve, et des moyens de rappel élastiques (18) pour rappeler la tige de valve en une position de fermeture. La valve (6)
est combinée avec un clapet (C) sensible à l'action de la pesanteur propre à fermer la sortie de la valve (6) lorsque le récipient occupe une position
écartée de sa position normale d'utilisation. Un micro-orifice (F) est prévu dans la paroi du corps de valve (7) pour établir une communication entre
le volume intérieur sous pression du récipient (1) et la zone de la valve (6) située en aval de l'organe d'obturation (21) du clapet (C) en position
fermée, afin d'équilibrer les pressions de part et d'autre de cet organe d'obturation (21).
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